
Tomáš Pohl: Jednám proti svému presvedcení!

Napsal uživatel Edgar Allan Fňuk
Pátek, 01 Září 2006 04:00

(rozhovor Edgara Allana Fňuka s dramaturgem festivalu FOLKomín 2006)

Protože jednou z hlavních postav divadla, filmu, ale i festivalu bývá dramaturg, podařilo se mi
dohodnout krátký rozhovor s dramaturgem festivalu FOLKomín 2006, Tomášem Pohlem.
Zastihl jsem ho při odchodu ze sídla Občanského sdružení FOLKtime.cz, tedy přímo mezi
dveřmi.

Dobrý den  Tomáši, mé jméno je Edgar Allan Fňuk. Můžu vám položit pár otázek?

Já myslím, že si můžeme tykat a je mi ctí, že tě konečně poznávám. Jak ti mám říkat? Edgare
nebo Allane ?

Kamarádi mi říkaj Í Ej.

To mi něco připomíná.

  

Špatná zpráva pro milovníky kvalitní hudby: 
také letos na FOLKomínu Eva a Vašek nevystoupí. 

Foto: Reuters
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Aha, myslíš něco jako El Ej, že .

To zrovna ne, ale nechme toho. Tak co tě zajímá?

Ta slečna, co jsi jí dával ve dveřích přednost.

To byla moje mladší dcera. Ale o ní snad mluvit nebudeme.

No škoda. Tak jo - vím, že jsi hlavní dramaturg FOLKomína 2006. Pověz mi, člověče, tebe to
baví?

Upřímně řečeno moc ne, ale nikde to nepiš ani neříkej. Dej tam, že je to moje skoro všechno.
Ale mezi náma, já jsem byl ostatními dotlačen někam, kde jsem být nechtěl. Víš, já chodím jako
nejstarší a muž s největší váhou pravidelně na Barču, když tam zpívá Vašek s Evou. Eva je má
tajná láska, ale kvůli pokryteckým kamarádům - folkařům předstírám, že mám rád tu? nó?.
(chvíli přemýšlí) ?jo! Jíšovou. O Evě nesmím mluvit ani v redakci, ani doma. A s Vaškem si
vždycky dobře pokecáme, je to rovnej chlap.

Čím tě ti dva tak berou?

Já mám rád kapely a zpěváky, který měli a mají lidem co dát a co říct. Co furt poslouchat nějaký
Nestíháme nebo Trchovou, že je období dešťů. No je, já vim, a co dál??? Kdežto tihle dva ti
zpívaj chvíli o pramínku vlasů, pak daj něco vod podlahy, vod moře a člověk je z toho najednou
úplně vedle. Mně na nich chytla právě ta všestrannost, víš. Představ si Žambochy jak zpívají
Ančo, Ančo, ty se nevdáš? Těm by to lidi nevěřili.

A proč nejsou Vašek s Evou na programu FOLKomína?
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My jsme o nich na redakční radě celkem pětkrát hlasovali. Můj poslední trumf byl slíbená účast
tří stovek důchodců, kteří chtěli na Toulcáku zaplatit plný vstup. Takže po pátý už to bylo
většinou hlasů pro Evu a Vaška, ale včera mě s tím, když jsem jí mailoval? řekli všichni, že ne.

Co s tím budeš dělat ?

Já se pomstím. Nikomu to neříkej, ale před Jarretama vystoupí v sobotu 23.9. Peterka a spol.  a
zazpívá Kájínkovy slzy v G dur, to bude nářez!

Tak ti díky a ahoj někdy na Barče. Pro čtenáře FOLKtimu už jen dodám, že podrobný přehled
účinkujících je k dispozici na www.folktime.cz/folkomin .
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